

Verslag Presidium vergadering

datum : 7 februari 2024
plaats/tijd : Collegekamer, 17.00 uur
aanwezig : M. Delhez (voorzitter),
M. Prinsen (HvV), J. van der Velden (GBV), C. Gonzalez (VVD), W. Meijberg (GL/PvdA) (vervangt W. Mandos), J. van Hulst (Senioren Veldhoven), P. Wijman (D66), M. van Dongen (CDA)
N. Hoogerbrug (griffier), T. Dijkmans (raadsadviseur/plv. griffier, verslaglegging)
afwezig : geen

Agenda:

1. Opening en eventuele mededelingen
Geen mededelingen
2. Vaststellen definitieve agenda presidium
De agenda wordt vastgesteld.
3. Vaststellen notulen presidium vergadering 22 november 2023
 - T.a.v. punt 7: burgerinitiatief fietsontsluiting Zilverackers: overleg met betrokkenen heeft plaatsgevonden, er zijn geen vervolgactiviteiten te verwachten.
 - De notulen worden vastgesteld.
4. Terugblik op vergaderingen

Besluitvormend 6 februari 2024

 - Het vragenhalfuur bevatte erg veel vragen, maar liep wel goed. Er wordt zelfreinigend vermogen van de fracties gevraagd om de vragen kort, bondig en actueel te houden.

Beeldvormend 23 januari 2024

 - Er wordt aan getwijfeld of het onderwerp RIS wel noodzakelijk was. De avond was georganiseerd om de raad bij het proces te blijven betrekken.
5. Planning cyclus 2.
 - a. Raadsplanning

De Buraps kunnen dit jaar niet in oordeelsvorming, dit wordt qua planning niet gehaald. Een cyclus later behandelen is niet wenselijk omdat de actualiteitswaarde dan verloren gaat. Voor het jaar 2025 wel weer proberen in te plannen.
Geconstateerd wordt dat de cycli 2 en 3 erg vol zijn.
 - b. Motie-monitor

De kolom "afgehandeld" wordt niet gebruikt, maar dat moet wel gaan gebeuren, zodat duidelijk is welke moties van de lijst kunnen.
Verder werd gevraagd of er al een uitspraak van de Raad van State is t.a.v. de Heistraat/Zoom. Deze vraag wordt doorgeleid en later beantwoord.
 - c. Planning raadsavonden
 - Beeldvormende raadsavonden zoveel mogelijk op locatie, dat betekent: in Veldhoven.
 - Het college heeft binnenkort (april) een gesprek met de nieuwe voorzitter Raad van Bestuur van ASML. Het is goed om daaraan voorafgaand een verkennend gesprek op hoofdlijnen met raad en college te hebben. Dit wordt gepland op 26 maart. Het onderwerp 'Informatiebeveiliging en Privacy' schuift hierdoor op naar een later moment. Het onderwerp 'Organisatievisie' blijft wel staan.
6. Uitleg amendement starterslening

Het presidium gaat akkoord met de voorgestelde uitleg van het amendement op de begroting over startersleningen. De uitleg luidt als volgt:

- Het budget voor de startersleningen aan te vullen met een bedrag van 2 miljoen euro conform een niet revolverende systematiek;
- De financiële consequenties (rente en beheerskosten) voor het verlenen van deze leningen te verrekenen met het begrotingsaldo.

7. Voorstel nieuwe verkiezingsborden

Het presidium wil dat de gemeente deze nieuwe borden aanschaft. Graag nog vóór de Europese verkiezingen. Benodigde financiële middelen opnemen in Burap 1. Graag wil men weten wat de service-afspraken zijn bij schade.

8. Vooruitblik begrotingsbehandeling

De driehoek wordt gevraagd een discussienota uit te werken met verschillende scenario's. Hierin aandacht voor de technische vragenronde (lichte voorkeur voor schriftelijk, gentlemen's agreement om niet te veel vragen te stellen en dat deze te maken moeten hebben met de besluitvorming) en de optie om het college de begroting op een beeldvormende avond met toelichting te laten aanbieden.

9. Cursus politiek actief

Het presidium is hier voorstander van. De griffie wordt gevraagd dit uit te werken en met een voorstel te komen. Aandacht voor lokale casussen in de cursus is gewenst. Ook wil het presidium graag 'Gast van de raad' weer ingevoerd zien.

10. Rondvraag en sluiting

Er is een vraag van een raadslid binnen gekomen om een bepaald document te mogen ontvangen. Het gevraagde document blijkt niet onder de inlichtingenplicht van het college, noch burgemeester, te vallen. Het is een informatieve notitie van een externe, die ambtelijk is gebruikt als input voor een discussie van enkele jaren geleden. Het presidium stelt in meerderheid (5 tegen 2) de lijn vast dat dit soort stukken (dus informatie die is gebruikt om tot bepaalde voorstellen te komen, of discussies te voeren) niet integraal aan raadsleden behoeft te worden verstrekt. Verstrekking blijft dus achterwege.

Er wordt gevraagd hoe en waar raadsleden onveilige situaties kunnen melden. Dit wordt meegenomen bij de workshop 'Weerbaarheid' die op de vrijdagmiddag van de Heisessie (12 en 13 april) wordt georganiseerd.

Het presidium stelt vragen bij het nut/de noodzaak van het Concilium (dit jaar op 23 februari), mede i.v.m. de kosten die door de gemeente gedragen worden. Na a.s. Concilium zal een evaluatie plaatsvinden met kostenplaatje. Deze zal worden geagendeerd voor de e.v. presidiumvergadering.

Kussentjes raadzaal: deze waren niet functioneel en zijn dus verwijderd.

Sanitair in de burgerhal: dit is beneden de maat en zou aangepakt moeten worden. Voorgesteld wordt dit als vraag te stellen in het vragenhalfuur.

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 18.15 uur

Griffie/12-02-2024

Openstaande afsprakenlijst Presidium 2024

Datum	Afspraak	Nog actie nodig
11 oktober (2023)		
04	Er komt een groep vanuit de raad die als doel heeft om te komen met een voorstel over de werkwijze van de raad inzake het verzwaaard adviesrecht.	Griffie
7 februari		
05	Motiemonitor afvoeren ja/nee invullen	Griffie
06	Heistraat/Zoom: is uitspraak RvSt al geweest?	Griffie
07	Beeldvorming gesprek over ASML 26/3 voorbereiden	Griffie/org.
08	Opdracht geven aanschaf nieuwe verkiezingsborden	Griffie
09	Discussienota opstellen m.m.v. driehoek over begrotingsproces	Griffie
10	Voorstel cursus Politiek Actief opstellen	Griffie
11	Gast van de Raad herinvoeren	Griffie (mw. Communicatie)
12	Evaluatie Concilium opstellen, incl. financiën	Griffie